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۱۱ ذیحجه ۱4۳۷ - شماره ۲۱44۰

پارالمپیک ریو ۲۰۱۶

اتحادیه جهانی کشتی تغییر قانون در کشتی فرنگی 
بزرگسالان را به تمامی فدراسیون های ملی ابلاغ کرد.

به دنبال جلســه ای که در حاشــیه رقابت های کشــتی 
قهرمانی زیر 23 ســال اروپا در کشــور لهســتان برگزار شد، 
برخی اصلاحات در قوانین کشــتی فرنگی به تصویب رســید 
و تصمیم بر این شــد که دستور نشستن در خاک در کشتی 
فرنگی بزرگسالان بعد از بازی های المپیک ریودوژانیرو به طور 
کامل حذف شــود.اتحادیه جهانی کشــتی در بخشنامه ای به 
فدراســیون های ملی اعلام کرده است که دستور نشستن در 
خاک در رده ســنی بزرگســالان حذف شده و مقررات جدید 
همانند گروه های سنی دیگر خواهد بود. این تغییرات از تاریخ 
صدور این بخشــنامه به اجرا در خواهد آمد. امتیاز گرفتن در 
حالت خاک یکی از مهمترین مواردی بوده که طی ســال های 
اخیر باعث پیروزی فرنگی کاران ایران مقابل حریفانشان شده 
است که با توجه به اجرایی شدن این قانون کشتی گیران باید 
مهارت خود را در گرفتن امتیاز در حالت سرپا افزایش دهند.

متــن قانون اصلاح خاک کشــتی فرنگی مورد اســتناد 

اتحادیه جهانی به شرح زیر است:
کم کار بودن در اجرای خاک اجباری )اختیاری( لغو شده 

است و فرآیند زیر قابل اجرا است:
* برای اولین بار اخطار شــفاهی به کشــتی گیــر کم کار با 
بکارگرفتن اصطلاحات داوری UWW و  بدون توقف کشتی.
* اگر همان کشــتی گیر باز هم کم کار بود، داور اولین اخطار 

کم کاری را به او بدون توقف در جریان کشتی می دهد. 
* اگر مجددا همان کشتی گیر کم کار اعلام شود داور دومین 
اخطــار کم کاری را همــراه با 1 امتیاز فنی به کشــتی گیر 

حریف)مهاجم(  می دهد ولی بدون توقف کشتی. 
* بیــش از دو بار اعلام کــم کاری  منجر به دادن 1 امتیاز به 
کشــتی گیر مهاجم می شود ولی در تمامی موارد بدون توقف 

جریان کشتی. 
همچنین اتحادیه جهانی کشــتی اعلام کرده است که در 
کمیسیون فنی، قوانین به طور کامل مورد بحث و بررسی قرار 
خواهــد گرفت و تمامی اصلاحات بعد از نهایی شــدن اعلام 

خواهد شد.

حالت خاک از کشتی فرنگی حذف شد

تغییر بزرگ در قوانین و سخت شدن كار برای فرنگی كاران ایران

رئیس فدراســیون اسکی در مورد مسابقات جهانی رول اسکی ســوئد تاکید کرد: ما از اعزام این ملی پوشان 
تاحدودی بی اطلاع بودیم و زمانی که در آنجا دچار مشکلاتی شدند متوجه موضوع شده و پیگیری ها را صورت دادیم.

سید عبدی افتخاری در مورد مسابقات جهانی و دلایل اعزام ملی پوشان به مسابقات جهانی اظهار کرد: این دست مسابقات 
از طریق فدراسیون جهانی اعلام و در سایت فدراسیون جهانی قرار می گیرد و هر شخصی می تواند در آن شرکت کند.او با بیان 
اینکه انتخاب ملی پوشــان در زمان مدیریت من نبوده اســت، گفت: انتخاب ملی پوشان در تیرماه صورت گرفت. در آن زمان از 
طریق فدراســیون به ورزشکاران اعلام شده بود که هرشخص با هزینه شخصی می تواند در مسابقات جهانی رول اسکی سوئد 
حضور یابد و فدراسیون نیز آنها را اعزام خواهد کرد.عبدی افتخاری افزود: این تصمیم در مدیریت گذشته صورت گرفته است 
و به من ارتباطی ندارد. درخواســت این عزیزان، مجوز برون مرزی و دریافت ویزا قبل از ریاســت من بوده اســت و قبل از ما 
بسته شده است. در مردادماه مکاتبات صورت گرفته است و این عزیزان اعزام شدند. حتی ما از اعزام این ملی پوشان تاحدودی 
بی اطلاع بودیم و زمانی که در آنجا دچار مشــکلاتی شدند متوجه موضوع شده و پیگیری ها را صورت دادیم. رئیس فدراسیون 
اسکی در مورد چرایی حضور ملی پوشان به این رقابت ها تصریح کرد: ورزشکاران به این جهت که بتوانند آمادگی خود را حفظ و 
کسب تجربه کنند در مسابقات جهانی حضور یافتند. البته این ملی پوشان پیش از این در مسابقات صحرانوردی شرکت داشتند.

اظهار بی اطلاعی رئیس فدراسیون اسکی از اعزام ملی پوشان به سوئد!

مدیرکل دفتر توانمندسازی معلولین حوزه توانبخشی 
ســازمان بهزیستی گفت: آمار معلولین در سامانه ثبت 
اطلاعات این ســازمان نشــان از وجود یک میلیون و 

200هزار معلول در کشور دارد.
به گزارش ایرنا، »کیوان دواتگران« در جمع خبرنگاران در 
گرگان افزود: البته این آمار همه معلولین جامعه نیســت، زیرا 
برخی از آنان بارز نیســتند و بعضی نیز مراجعه نکرده اند و این 
 CBR آمار تنها شامل مراجعه کنندگان و کسانی که از طریق

)توان بخشی مبتنی بر جامعه( شناسایی شده اند، است.
وی اظهار کرد: براساس این آمار، بالاترین نرخ معلولان در 
بخش جسمی حرکتی است که بیشتر شامل بیماران ارتوپدی 
و مغز و اعصاب هستند که بیش از 43 درصد آمار ثبت شده را 

به خود اختصاص داده اند.
دواتگــران ادامه داد: پس از ایــن بخش، معلولان ذهنی یا 
روان بیشــترین آمار را با بیش از 36 درصد در اختیار دارند و 
مابقی بخش ها مانند معلولین حسی )شنوائی و بینائی( و صوت 
گفتاری و سایر معلولین در رده های بعدی با جامعه آماری زیر 

10 درصد، می باشند.
وی با اشــاره به استمرار طرح های تخصصی توانمندسازی 
معلولان، یادآور شــد: ایجاد برنامه هــای رفاهی برای معلولین 
از جملــه در مباحث اقتصادی در خصوص تامین کمک هزینه 
کارهــای اقتدارافزایی گروه های هــدف همچون پرداخت حق 
پرستاری به افراد ضایعه نخاعی در برنامه های کاری قرار دارد.

رئیس سازمان حج و زیارت با اشاره به 
دیدار اخیر خانواده های شهدای منا با رهبر 
معظم انقلاب اســلامی گفت: رهبر معظم 
انقلاب مطالباتی بزرگ در رابطه با فاجعه منا 
مطرح کردند که از جمله آنها ارائه خدمات 
به نحو کامل به بازماندگان شهدای منا است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، »ســعید اوحدی«  
دیروز در جمع نمازگزاران عید قربان در عیدگاه 
اهل ســنت گنبدکاووس افزود: براساس مطالبه 
رهبری، همه دســتگاه ها اعم از دولت، دستگاه 
دیپلماســی، حج و زیارت، قــوه قضائیه، بعثه و 
بنیاد شــهید بایستی خدمات را به نحو اکمل به 

بازماندگان شهدای منا ارائه کنند.

وی گفت: برای بزرگداشــت یاد شهدای منا 
برنامه ریزی هــای جامعی صورت گرفته و در 14 
کشور دنیا که در این فاجعه شهید داده اند، آیین 
بزرگداشت برگزار شده و در شهرهایی که شهید 
داده اند نام خیابان ها و میادین به نام شهدای منا 

نامگذاری می شود.
رئیس سازمان حج و زیارت با اشاره به بیانات 
رهبری که آل سعود با پول، دهان دنیا را نسبت 
به این فاجعه بسته است، افزود: امت اسلامی در 
فاجعه منا با بلا و مصیبت بزرگی مواجه شــد و 
مطالبه رهبری در رابطه با ضرورت اعتراض دیگر 
کشورهای اسلامی نسبت به این فاجعه، قفل دهان 
برخی حکام کشورهای اسلامی را باز خواهد کرد.

اوحــدی بــا بیان اینکــه این روند شــروع 
شــده اســت، افزود: در افغانســتان بزرگداشت 
شــهدای منــا برگزار شــد و مردم پاکســتان 
خواســتار اعلام آمار واقعی شــهدای این کشور 
در فاجعــه منــا از ســوی دولــت این کشــور 

شده اند.
وی تشــکیل کمیته حقیقت یــاب با حضور 
کشورهای اســلامی و شورایی برای اداره حج را 
از جمله پیشــنهادات رهبر معظم انقلاب ذکر و 
خاطرنشان کرد: براساس نص صریح آیات قرآن، 
کعبه اولین خانه ای اســت که خــدا برای همه 
مسلمانان بنا کرده و تبعیضی در این میان وجود 
نداردکه آل ســعود بخواهد جلوی برخی زائرین 

خانه خــدا را بگیرد و امیدواریم با فرمایشــات 
رهبری، شاهد تشکیل شورایی برای اداره مراسم 

حج باشیم.
همچنین اوحدی در دیدار با جمعی از خانواده 
شهدای فاجعه منا گفت شهید مفقودی در فاجعه 
منا نداریم و تنها 40 پیکر شــهید این فاجعه در 

عربستان دفن شده اند.
استان گلستان در فاجعه منا در سال گذشته 
49 حاجــی خود را از دســت داد که 48 نفر از 
آنان اهل ســنت این اســتان از شهرستان های 
گنبدکاووس و بندر ترکمن بودند و از این تعداد 
نیز 31 نفر از حجاج شــهید اســتان را شهدای 

ترکمن گنبدکاووس تشکیل می دهند.

رئیس سازمان حج و زیارت: 

ارائه خدمات به بازماندگان شهدای منا مطالبه رهبری است

مشــاور وزیر نیرو و مدیر عامل شرکت 
مدیریت منابع آب ایران گفت: در زمان حاضر 
سه سد کشور واقع در استان های اصفهان، 
فارس و خراسان رضوی وضعیت بحرانی دارند.
بــه گزارش ایرنا، »محمد حاج رســولیها« در 
حاشیه بازدید از طرح ساماندهی و آزاد سازی اراضی 
رودخانه کشف رود مشهد در جمع خبرنگاران افزود: 
در ســال آبی جاری ورودی آب سد زاینده رود در 
اســتان اصفهان با کاهش 50 درصدی و سدهای 
درودزن در فارس و سد دوستی در خراسان رضوی 

با کاهش 25 درصدی روبرو است. وی خاطر نشان 
کرد: به جز سه سد مذکور، در سال جاری ورودی 
آب سایر سدهای بزرگ و مهم کشور که 160 سد را 
شامل می شود، نسبت به مدت مشابه سال گذشته 

افزایش داشته است.
حاج رســولیها تصریح کرد: میزان ورودی آب 
در سد کرخه در حوزه خلیج فارس که در گذشته 
بحرانی ترین ســد بود امســال بــه دلیل افزایش 
بارندگی ها و توزیع نامناسب آن 500 درصد افزایش 

داشته است.

وی با اشاره به افزایش 23 درصدی بارندگی ها 
در سال آبی جاری نسبت به سال گذشته گفت: این 
میزان نســبت به دوره آماری بلند مدت دو درصد 
کاهش و اکنون در نهمین سالی به سر می بریم که 
میانگین بارندگی در سطح کشور از میانگین دوره 

آماری کمتر است.
حاج رســولیها با اشــاره به توزیع نامناســب 
بارندگی ها در ســال آبی جاری گفت: امســال در 
سواحل دریای خزر و دریاچه ارومیه شاهد افزایش 
بیــش از 20 درصدی بارندگی و در فلات مرکزی 

و استان هایی مانند اصفهان و کرمان شاهد کاهش 
18 درصدی بارندگی بوده ایم .

مشاور وزیر نیرو درباره حریم رودخانه های کشور 
گفت: بســتر و حریم رودخانه های دائمی و فصلی 
کشور 140 هزار کیلومتر است که 70 هزار کیلومتر 

آن مربوط به رودخانه های دائمی است.
مدیر عامل شــرکت مدیریت منابع آب ایران 
گفت: هم اکنــون حریم نیمــی از رودخانه های 
دائمی در سطح کشور به صورت غیرقانونی تصرف 

شده است.

مشاور وزیر نیرو: 

۳ سد كشور وضعیت بحرانی دارند
ثبت اطلاعات یک میلیون و ۲۰۰هزارمعلول 

درکشور

کسب یک مدال نقره ایران در روز چهارم بازی های پارالمپیک
در روز چهارم مسابقات پارالمپیک ریو 2016 کاروان ایران یک مدال 

نقره کسب کرد تا شمار مدال های ایران به ۳ نقره و یک طلا برسد.
* تیــم میکس ریکرو تیراندازی باکمان کشــورمان در مرحله فینال پارالمپیک 
2016 ریو برابر چین قرار گرفت و با نتیجه 5 بر 3 شکست خورد و به عنوان نایب 
قهرمانی دست یافت تا سومین مدال نقره ایران را به دست آورد. این تیم متشکل 

از زهرا نعمتی و ابراهیم رنجبر بود.
* تیم فوتبال پنج نفره ایران در دومین مسابقه خود توانست مراکش را 

با نتیجه 2 بر صفر مغلوب کند.
* محسن کائیدی و سیامک صالح فرج زاده در پرتاب وزنه از کسب مدال بازماندند. 
کائیدی که به عنوان اولین نفر در گروه اقدام به پرتاب کرد نتوانســت رکوردهای 

خوب خود را تکرار کند و بهترین پرتابش به میزان 10/70 متر به ثبت رسید.
* ســیامک صالح فرج زاده که رکورد جهان را با پرتابی به میزان 11/52 
متر در اختیار دارد نیز نتوانست به رکورد خود نزدیک شود و با رکوردی 

معادل 10/65 متر به کار خود پایان داد.
* دونده 100 متر پارالمپیکی کشورمان در مسابقه فینال کلاس T47 هشتم شد. 
احمد اجاقلو در فینال ماده 100 متر کلاس T47 با رقبای خود مصاف داد و در 

نهایت با ثبت زمان 11/27 ثانیه هشتم شد.
*حمید اسلامی در دوی 1500 متر پارالمپیک به علت دیسکالیفه شدن 
حذف شد. دونده پارالمپیکی کشورمان در شرایطی که با رکورد 4 دقیقه 
و 15 ثانیه در گروه خود دوم شــده بود، به علت خطا در طول مســابقه 

دیسکالیفه شد و از دور مسابقات کنار رفت.
* تیم بســکتبال با ویلچر ایران در چهارمین دیدار خود با نتیجه 73 بر 50 برابر 

برزیل شکست خورد.
رنجبر: مدالم را به شهدای مدافع حرم تقدیم می کنم

نایب قهرمان مسابقات میکس ریکرو تیراندازی باکمان بازی های پارالمپیک 
مدالش را به شــهدای مدافع حرم تقدیم کرد. ابراهیم رنجبر پس از کسب مدال 
نقره رقابت های میکس تیمی پارالمپیک اظهار داشت: برای نخستین بار در بخش 
میکس بازی های پارالمپیک شــرکت کردیم و فینال خوبی را برابر چین داشتیم، 
در این مسابقات کم نگذاشتیم. وی افزود: در مرحله مقدماتی بازی های پارالمپیک 
تیم اول بودیم و برای کســب مدال کم نگذاشتیم و خدا را شکر که دست خالی 
برنگشتیم. ملی پوش تیراندازی باکمان کشورمان خاطرنشان کرد: از هیچ تلاشی 
برای کســب مدال طلا در فینال فروگذار نکردیم و همه تلاش مان را برای کسب 
عنوان قهرمانی کردیم اما مدال طلا قســمت ما نبود. رنجبر یادآور شد: همسرم 
زحمات زیادی برای من کشــیده اســت و من با کســب اجازه از وی مدالم را به 

شهدای مدافع حرم تقدیم می کنم.

امتيازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتيم

1532041311. پرسپوليس

52307349 2. تراکتورسازی

52218538 3. نفت تهران

52214318 4. صنعت نفت آبادان

52215508 5. سياه جامگان

52125417 6. سپاهان

51316516 7. ذوب آهن

51316516 8. سایپا

16-513178 9. استقلال خوزستان

16-513145 10. ماشين سازی تبریز

26-513135 11. پدیده

14-504134 12. صبای قم

24-504146 13. پيکان

23-14503257. استقلال تهران 

23-503213 15. گسترش فولاد

33-16503258. فولاد خوزستان 

جدول رده بندی ليگ برتر جام خليج فارس

تیم جودوی پسران ایران با کسب دو مدال طلا، یک 
نقره و سه برنز پس از ازبکستان و کره جنوبی در سکوی 
سوم رقابت های قهرمانی جودوی جوانان آسیا در شهر 

گوچی هندوستان قرار گرفت.
هفدهمین دوره رقابت های جودوی قهرمانی جوانان آسیا که 
با حضور 165 جودوکار از 21 کشور در شهر گوچی هندوستان 
جریان داشت با درخشــش جوانان جودوکار ایران همراه بود و 
تیم پســران ایران موفق شد با کســب دو مدال زرین طلا، یک 
مدال نقره و سه مدال برنز بر سکوی سوم آسیا قرار گیرد.در این 

رقابت ها ازبک ها با 3 طلا، 2 نقره و 2 برنز اول شدند، کره جنوبی 
با 2 طلا، 2 نقره و ســه برنز در ســکوی دوم ایستاد. شاگردان 
محمد منصوری در تیم ایران با 2 طلا، یک نقره و ســه برنز در 
سکوی سوم قرار گرفتند و قزاق ها هم با یک طلا، یک نقره و 3 
برنز در مکان چهارم جای گرفتند. تیم ملی دختران جوان ایران 
در این رقابت ها یک مدال برنز توسط زهرا باقری به دست آورد.

مدال آوران جوان جودوی کشورمان به شرح زیر هستند: محمد 
رشــنونژاد، رامین صفویه )طلا(، علیرضا خجسته )نقره(، مهدی 

فتحی پور، سبحان رسولی وزهرا باقری )برنز(.

* چهاردهمین نشست اعضاء شورای فنی فدراسیون وزنه برداری که با حضور رئیس فدراسیون و اکثریت اعضاء 
در محل فدراسیون وزنه برداری برگزار شــد، مصوباتی را به دنبال داشت که در نهایت از مهم ترین این مصوبات 
می توان به صدور مجوز اعزام و حضور دو باشــگاه )ذوب آهن اصفهان و ملی حفاری اهواز(  قهرمان و تیم سوم 
جدول رده بندی لیگ فصل گذشــته به رقابت های قهرمانی جام باشگاه های آسیا در چین و نیز حذف )باشگاه 
یاسین پیش رو(  به دلیل عدم پرداخت بدهی های معوقه این باشگاه به سازمان لیگ فدراسیون وزنه برداری و نیز 
خلف وعده در پرداخت مطالبات معوقه و باقی مانده از مبلغ قرارداد برخی از ملی پوشان وزنه برداری که در فصل 

گذشته با یاسین پیش رو قرارداد امضاء کرده بودند، اشاره کرد.
* پاروزنان ایران با کسب یک مدال طلا، یک نقره و 3 برنز به کار خود در مسابقات قهرمانی آسیا در شهر شیاچن کشور چین 

پایان دادند.

خواندنی از ورزش ایران

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: منابع بانکی زیر 
40درصدی برای فعالسازی و رونق دهی واحدهای صنعتی 

مشکل دار پاسخگوی مشکلات تولید نیست.
 به گزارش خبرنــگار ایرنا، محمدرضا نعمت زاده دیروز در 
جریان ســفر به استان آذربایجان غربی و در جلسه مشترک با 
نمایندگان این اســتان در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به 
کمبود منابع مالی برای تامین نقدینگی واحدهای صنعتی راکد 

افزود: منابع مالی ناچیزی در این خصوص وجود دارد.
وی بیان کرد: تا سال 89 مشوق های صادراتی برای صادرات 
کالاهای صنعتی داخلی پرداخت می شد که پرداخت آن از سال 
90 متوقف شده و برای همین امر باید ردیف بودجه ای منظور 

شده بازگردد.
وی در ادامه اولویت وزارت صنعت، معدن و تجارت را توجه 
به معدن و اکتشافات معدنی اعلام کرد و افزود: معادن آذربایجان 
غربی از نعمت های خدادادی این منطقه محسوب می شود اما 

سرمایه گذاری کافی در آن انجام نشده است.
نعمت زاده گفت: واحدهــای تولیدی و صنایع  نیمه راکد 

کوچک و متوسط امسال تسهیلات دریافت خواهند کرد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت: 
 منابع بانکی زیر 4۰ درصدی

 پاسخگوی مشکلات تولید نیست

تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( 
گفت: بحث برائت از مشرکین یکی از ارکان حج 
ابراهیمی اســت، اما سعودی ها به دنبال حجی 

هستند که ضرری برای کفار نداشته باشد.
به گزارش خبرگزاری فارس از قم، حجت الاسلام 
و المســلمین سید محمد ســعیدی صبح دیروز در 
خطبه هــای نماز عیــد قربان که در شبســتان امام 
خمینی)ره( حرم حضرت معصومه)س( برگزار شــد 

افزود:  در حج امســال جای حجــاج ایرانی و برخی 
کشــورهای دیگر خالی اســت، چون دولت بی لیاقت 
عربســتان ســعودی مانع از حج آنها شد و سد عن 

سبیل الله کرد.
وی در خصوص فاجعه منا تصریح کرد: در ســال 
گذشته 7 هزار حاجی که 475 نفر از آنها ایرانی بودند، 
به دلیل بی کفایتی مسئولان عربستان سعودی در منا 
جان خود را از دســت دادند، کسانی که مانع از حج 

حجاج می شوند، لیاقت عذاب الهی را دارند.
سعیدی با اشاره به برائت از مشرکین در حج اظهار 
کرد: حج فرصتی برای برائت از دشــمنان خداست و 
بحث برائت از مشــرکین یکی از ارکان حج ابراهیمی 
است، اما سعودی ها به دنبال حجی هستند که ضرری 

برای کفار نداشته باشد.
تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( ادامه 
داد: رهبر معظم انقلاب اســلامی خواســتار تشکیل 

کمیته حقیقت یاب با حضور کشــورهای اسلامی در 
خصوص فاجعه منا شدند، ایشان خواستار زنده ماندن 

یاد شهدای منا هستند.
وی درباره اداره حرمین شــریفین تصریح کرد: ما 
از خداوند می خواهیم که دست این افراد بی لیاقت از 
حرمین شــریفین در مکه و مدینه کوتاه شود و اداره 
این حرمین به دست افراد صالح بیفتد، دعا می کنیم که 
خداوند انتقام شهدای منا را از این جنایتکاران بگیرد.

تولیت آستان مقدس حضرت معصومه در نماز عید قربان:

عربستان سعودی به دنبال حج بی ضرر برای کفار است

وزیر کشور بر ضرورت واگذاری اختیارات 
به مناطق تأکید کرد و گفت: لزومی ندارد عده  
محدودی در تهران بنشینند و تصمیمات ریز 
کل کشــور را بگیرند، بلکه باید در حوزه 
امنیت و سیاست های پولی و بانکی متمرکز 

عمل کنیم.
به گزارش خبرگزاری خبرگزاری ها، عبدالرضا 
رحمانی فضلی  درنشست شورای اقتصاد مقاومتی 
استان آذربایجان شــرقی افزود: در بودجه سال 
96 رد پاهای مناســبی از تمرکززدایی و تفویض 
اختیارات و واگذاری مسئولیت ها به استان ها لحاظ 

شده و در این زمینه هر استانی وزیر معین خواهد 
داشت که امور را باید پیگیری کنند.

وزیر کشور تأکید کرد: پروژه های استانی ملی 
و سفر نباید جزو طرح های اقتصاد مقاومتی لحاظ 
شود و پروژه های جاری نباید مانع اجرایی کردن 
پروژه های اقتصاد مقاومتی باشد؛ باید برش های 
اســتانی پروژه ها گزارش گیری دقیقی شود و هر 

جایی گرهی پیش آمد فوراً برطرف شود.
رحمانــی فضلی با بیان اینکــه کارگروه های 
9گانه باید گزارش اقدامات را ارائه دهند، افزود: 
تأسیس صندوق های توسعه ای منطقه پیشنهاد 

مطلوبی اســت و باید همه تلاش کنند تا چنین 
صندوق هایی فعال شوند.

وی بــا تاکید بر اتمام طرح هــای نیمه تمام  
گفت: هیچ طرح نیمه تمامی نباید روی دســت 

دولت بماند.
وزیر کشــور از تفویض 100 مورد اختیار به 
استانداران و مدیران استانی خبر داد و یادآور شد: 
65 درصد کارهای وزارت کشور اقتصادی و تحقق 
اقتصاد مقاومتی است و رسیدگی به آسیب های 

اجتماعی دیگر اولویت این وزارت است.
همچنیــن وزیر کشــور درجمــع دهیاران، 

شهرداران و اعضای شوراهای اسلامی آذربایجان 
شــرقی گفت: ســاختار نادرســت اداره کشور 
طی 70 ســال گذشته ســبب ایجاد فاصله بین 
روستاها و شهرها شــده است. وی تصریح کرد: 
اکنون این فاصله به دره ای عمیق تبدیل شــده

است.
رحمانــی فضلی، وضعیت کنونی شــهرها و 
روســتاها را در تعارض کامل با مدل عدالت در 
اقتصــاد مقاومتی خواند و یادآور شــد: وضعیت 
کنونی روســتاها و محرومیت های موجود در آن 

می تواند با همت مضاعف رفع شود.

وزیر کشور:

استان ها وزیر معین خواهند داشت

جوانان جودوی ایران در سکوی سوم آسیا ایستادند

سرویس ورزشی-
تیم فوتبال استقلال تهران با توقف  دوباره در لیگ 
برتر و تساوی برابر ماشین سازی تبریز در شرایطی پا به 
دیدار دربی پایتخت می گذارد که مدیر عامل این باشگاه 
تأکید کرد که تصمیم گیری در خصوص ادامه همکاری با 

علیرضا منصوریان، به بعد از دربی موکول شده است.  
آخریــن دیدار از هفته پنجم رقابت های فوتبال لیگ برتر 
عصر روز یکشنبه بین تیم های استقلال تهران و ماشین سازی 
برگزار شــد که این دیدار با تساوی یک بر یک به پایان رسید. 
کاوه رضایی)8( برای اســتقلال و سامان نریمان جهان )52( 
برای ماشین ســازی گل زدند. در این دیدار که در ورزشــگاه 
آزادی و با حضور 10 هزار هوادار برگزار شد، استقلال نمایشی 
متفاوت با دیدارهای گذشــته داشــت و در نیمه اول صاحب 
موقعیت های پرتعدادی برای گلزنی شد که تنها یک بار از این 
موقعیت ها استفاده کرد. شاگردان علیرضا منصوریان که با گل 
زودهنگام کاوه رضایی در دقیقه هشــت از حریف پیش افتاده 
بودند در نیمه اول می توانستند سه گل دیگر را هم وارد دروازه 
تیم تبریزی کنند اما کم دقتی مهاجمان آبی و البته درخشش 
دروازه بان ماشین سازی مانع از افزایش تعداد گل در این نیمه 
شــد. البته ماشین سازی تبریز هم در نیمه اول یک بار توپ را 
به تیر دروازه سیدمهدی رحمتی زد اما در مجموع حرفی برای 
گفتن نداشــت و این اســتقلال بود که تیم برتر میدان بود و 

موقعیت های گلزنی زیادی را خلق کرد.
نیمه دوم اما اســتقلال روندی برعکس نیمه اول داشت. 
شــاگردان منصوریان که باید در همــان نیمه اول کار حریف 

را تمــام می کردند خیلی زود گل تســاوی را دریافت کردند. 
در دقیقه 52 این دیدار ســامان نریمان جهان با ضربه ســر 
دروازه رحمتی را باز کرد تا همه چیز از ابتدا شــروع شود.در 
ادامه شاگردان منصوریان تلاش زیادی کردند تا بر روند بازی 
مسلط شوند اما ثمری نداشت و در دقایق پایانی حضور بختیار 
رحمانی می توانست تنها حربه باقی مانده سرمربی آبی ها باشد. 
بختیــار که از ابتدا روی نیمکت حضور داشــت در دقیقه 80 

وارد زمین شــد و به دنبــال آن دو دقیقه بعد علی قربانی هم 
وارد بازی شــد تا شاید اســتقلال بتواند به گل برتری برسد. 
امــا تلاش های آنها در دقایق باقی مانــده هم جواب نداد و با 
وجــود حملات زیادی که در وقت های اضافه داشــتند اما به 
گل نرســیدند تا با از دســت دادن دو امتیــاز و بدون برد در 
لیگ شانزدهم به مصاف پرســپولیس بروند و دربی تهران را 

برگزار کنند.
افتخاری: مگر من تعویض کردم 

که از من انتقاد می کنید؟!
رضا افتخاری مدیرعامل باشــگاه استقلال پس از تساوی 
خانگی اســتقلال مقابل ماشین ســازی تبریز کــه با اعتراض 
هواداران این تیم مواجه شــده بود در گفت وگو با خبرنگاران 
تأکید کــرد که تصمیم گیری در خصــوص ادامه همکاری با 
علیرضا منصوریان، ســرمربی تیم فوتبال این باشگاه به بعد از 

دربی موکول شده است. 
وی با بیان اینکه موقعیت ها را از دســت دادیم و اگر آنها 
را تبدیل به گل می کردیم، شــرایطمان بهتر می شــد،گفت: 
نقاط ضعفــی داریم که باید کادر فنی ایــن نقاط ضعف را از 
بین ببرد. باید مشــکلات را بررســی کنیم و جلسه بگذاریم. 
در نیمه اول اســتقلال افُت کرد و هر چه بازی طول کشــید، 
استرس تیم بیشــتر شد تا موقعیت ها را از دست بدهیم. باید 
روی تیم کارهای بیشــتری انجام شــود و در بدنســازی نیز 
بازنگری کنیم.مدیرعامل باشگاه استقلال در خصوص نزدیک 
بــودن دربی 83 گفت: برای دربی نیز بالاخره باید یک فکری 
بکنیم. مطمئناً مقابل پرســپولیس بهتر از این ظاهر خواهیم 
شد.افتخاری در پاسخ به این سؤال که آیا تعویض های استقلال 
اشــتباه نبوده است، اظهار داشت: باید در مورد مسائل فنی از 
منصوریان بپرســید. مگر من تعویض کــردم که از من انتقاد 
می کنید؟!مدیرعامل باشگاه استقلال در خصوص اینکه آیا قرار 
اســت بازهم با علیرضا منصوریان ادامه همکاری داده شود یا 
نه، گفت: اجازه بدهید، قطعاً پس از دربی در مورد منصوریان 

تصمیم گیری خواهیم کرد.

آبی ها بدون برد به دربی رسیدند

تصميم گيری درباره منصوریان پس از بازی با پرسپوليس مخالفت وزیرورزش با استعفای طاهری
محمود گودرزی وزیر ورزش وجوانان با استعفای سرپرست پرسپولیس 
موافقت نکرد.علی اکبرطاهری سرپرست باشگاه پرسپولیس می گوید پس 
ازمخالفت وزیر ورزش و جوانان با استعفای او با قدرت به کارش در باشگاه 
پرسپولیس ادامه خواهد داد. وی دیروز  درباره علت استعفایش گفت: واقعا 
ازبرخی اتفاقات ناراحت و خسته بودم. به خاطر اتفاقاتی که رخ داده بود، 
نامه اســتعفایم را نوشتم و خدمت وزیر ورزش و جوانان تقدیم کردم اما 
وزیر با استعفای من مخالفت کرد. در حال  حاضر هم که وزیر با استعفایم 
مخالفت کرده است، با قدرت به کارم در باشگاه پرسپولیس ادامه می دهم 
و تا زمانی که این وظیفه ســنگین بردوشم است، خدمت گذار هواداران 
پرسپولیس خواهم بود.وی درباره اینکه چه اتفاقاتی باعث ناراحتی شما 
شده بود؟افزود:بر سر مساله سامانه هواداری بارها و بارها با آقای مهدی 
تاج و امیر عابدینی جلسه گذاشتیم و صحبت کردیم و در نهایت هم تاج 
به ما گفت که شــما بروید کارهای باشــگاه تان را پیگیری کنید زیرا ما 
خودمان آن را حل خواهیم کرد اما دوستان بازهم تبلیغ سامانه خودشان 
را می کنند و می گویند که این سامانه، تنها سامانه هواداری فوتبال است. 

در حالی که این حرف آنها درست نیست.
 داور دربی امروز مشخص می شود

رییس دپارتمان داوری فدراســیون فوتبال اظهــار کرد با تمام 
گمانه زنی های مطرح شــده داور دربی روز سه شنبه مشخص خواهد 
شــد.در حالی که دربی پایتخت روز جمعه هفته جاری از ساعت 17 
در ورزشگاه آزادی برگزار می شود، گمانه زنی های زیادی درمورد داور 
این مســابقه انجام گرفته است. از علیرضا فغانی به عنوان داوری نام 
برده می شود که بیشترین شانس را برای قضاوت در دربی روز جمعه 
دارد. حســن کامرانی فر اما تاکید کرد همــه داوران برای قضاوت در 
دربی به یک اندازه شانس دارند. او همچنین تاکید کرد داور این دیدار 

روزسه شنبه امروز مشخص خواهد شد.
بهادر عبدی به سوگ والدینش نشست

بازیکن تیم فوتبال پیکان در غم از دســت دادن پدر و مادر خود 
عزادار شد. اعضای باشــگاه پیکان دیروز با یک خبر بهت آور مواجه 
شدند. متاسفانه یکشنبه شب گذشته پدر و مادر بهادر عبدی، بازیکن 
باتجربه تیم پیکان در یک سانحه رانندگی جان خود را از دست دادند.
با تصمیم کادرفنی پیکان تمرین عصر دیروز این تیم به دلیل فوت پدر 
و مادر عبدی تعطیل شد و اعضای تیم فوتبال پیکان برای همدردی 
با این بازیکن به منزل او رفتند. سرویس ورزشی کیهان این مصیبت 

را به بهادر عبدی تسلیت می گوید.
بلیت های دربی تمام شد

به فاصله پنج روزمانده تا هشتادوسومین دربی پایتخت، بلیت های 
این مسابقه به اتمام رسید.به گزارش سامانه فروش اینترنتی بلیت های 
لیگ برتر، تعداد بلیت های اینترنتی در نظر گرفته شــده برای دربی 
روز جمعه، به اتمام رسیده است.پس از صندلی گذاری در طبقه دوم 
ورزشــگاه، ظرفیت استادیوم آزادی، 78 هزار نفر عنوان شده بود و با 

این حساب، بلیت ها برای دربی83 به اتمام رسید.
منصوریان: از عملکرد فنی تیمم خیلی راضی ام

ســرمربی تیم اســتقلال می گوید از عملکرد تیمش برابر ماشین 
ســازی کاملا راضی است.علیرضا منصوریان در نشست خبری پس از 
تســاوی یک بریک تیمش برابر ماشین سازی تبریز گفت: بازی خوبی 
بود. خیلی خوب شــروع کردیم. در دقایقی مشکل داشتیم. از عملکرد 
فنی تیممان خیلی راضی هســتم و از خلق موقعیت ها بیشــتر راضی 
هستم. احساس می کنم خط حمله من بدشانسی آورد. آنها موقعیت 
گل حرام نمی کنند. اسم این گل نشدن ها را می گذارم بدشانسی. از خط 
هافبک مان راضی هستم. از نوع تاکتیکی که با هافبک ها داشتیم، راضی 
بودم. می توانســتیم در اواخر بازی باز هم گل بزنیم.سرمربی استقلال 
درپاســخ به این سوال که چرا در نیمه دوم فرشید اسماعیلی تعویض 
شد و این مسئله باعث شد تا موقعیت سازی استقلال ضعیف تر باشد و 
هواداران علیه بختیار رحمانی شعار دادند، گفت: من از هواداران درباره 
بختیار رحمانی چیزی نشــنیدم. دست هواداران را می بوسم و می دانم 
که آنها می خواســتند فرشید بماند ولی باید بدانند فرشید خسته بود 
و خودش خواســت تعویض شود. من که نمی توانم وسط زمین بدوم و 
بگویم او خسته شد و تعویض شد. هواداران سرمایه ما هستند. درباره 
بختیار هم چیزی نشــنیدم. از هواداران می خواهم خویشتندار باشند. 
تــلاش می کنیم تا بختیار رحمانی به روند خوب تیم ما اضافه شــود. 
منصوریان درپاسخ به سوالی درباره دربی و احتمال حضور حق دوست 
در آن بازی، عنوان کرد: برای دربی کاملا آماده هستیم. چیزی که ما 
احتیاج داریم این است که روحیه تیم را محکم کنیم. من به بازیکنانم 
این مسئله را آموزش می دهم. حریف خیلی خوبی برابر ما قرار می گیرد. 
اگر شرایط حق دوست خوب باشد، قطعا در اواخر بازی روی او حساب 

می کنیم. آمادگی خوبی برای دربی داریم.

حدیث دشت عشق

به یاد شهید خلیل زیراهي
خدا برای شهادت نگاه داشت تو را

شــهید خلیل زیراهــي فرزند باقر در ســال 1349در 
خانواده اي مذهبي و کشاورز در روستاي درودگاه پا به عرصه 
وجود گذاشــت. در طفولیت دچار بیماري ســختي شد که 
امیــد به زنده ماندنش نبود. لیکن خداوند متعال او را نجات 
داد . در سن 6 سالگي در مدرسه شهید منتظري نام نویسي 
کرد و در کنار تحصیل در امر کشاورزي به پدرش نیز کمک 
مي کرد. بعد از پایان تحصیلات ابتدایي دوره راهنمایي را در 

مدرســه 22 بهمن ادامه داد. او دوران جواني را با فعالیت مذهبي و انقلابي طي 
کرد و شخصیتي اجتماعي و آگاه و یک بسیجي با شعور و مؤدب و سربازي لایق 
گردید. ســپس جهت ادامه تحصیل وارد دبیرستان طالقاني شد و پس از چندي 
عازم جبهه گردید. او پس از ماه ها مبارزه با دشــمن سفاک سرانجام دعوت حق 

را لبیک گفت و در تاریخ 67/1/30 در منطقه فاو به سوي معبودش شتافت.

نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی به بیان 
نکاتی در خصوص تعطیلی 60 درصد صنایع در کشور، 
وجود 8 میلیون بیکار واقعی در کشــور، کشف 10 هزار 
مورد حقوق نجومی و جزئیات آزادی جیسون رضاییان 

پرداخت.
 به گزارش خبرگزاری فارس از قم، حجت الاسلام والمسلمین 
مجتبی ذوالنور یکشنبه  شب در مسجد امیرالمؤمنین در جمع 
مردم قم اظهار کرد: 60 درصد صنایع کشــور تعطیل اســت و 
عوامــل موثری دراین تعطیلی نقش دارند که یکی از آنها، عدم 

تامین سرمایه در گردش واحدهای تولیدی است.
وی افزود: دولت می گوید که در این مدت گذشته، 2 میلیون 
و 400 هزار شغل ایجاد کرده است و ما می گوییم باید ریز این 
ایجاد شغل را ارائه دهید. اگر بخواهیم بیکاری از بین برود، سالانه 
نیاز به ایجاد یک میلیون شــغل داریم و نزدیک به 8 میلیون 
بیکار واقعی داریم که باید با تلاش جدی و فوق العاده حل شود.

.نماینده مردم قم در مجلس شــورای اسلامی در پاسخ به 
ســؤالی درباره حقوق های نجومی اظهار داشت: دولت واکنش 
خوبی در این زمینه نداشــت تاکنون نزدیک به 10 هزار مورد 
حقوق نجومی پیدا شده است که درصد زیادی حقوق های بین 
5 تا 10 میلیون بوده است و تا 232 میلیون تومان هم داشته ایم 

و طرف خودش برای خودش حقوق وضع می کرده است.
ذوالنور با اشاره به مخالفت نمایندگان با غیرعلنی بودن جلسه 
توضیح درباره FATF گفت: ما با غیرعلنی بودن جلســه قبلی 
مخالف بودیم و جلسه بعدی باید حتماً علنی باشد تا وزیر بطور 

شفاف جواب بدهد و نماینده هم می تواند سؤال کند.
وی تصریح کرد: این معاهده ای اســت که 37 کشور عضو 
اصلی آن هســتند و بقیه تنها عضو ناظر هستند و می خواهند 
تمــام مبادلات مالی ما را رصــد کنند و حتی از جزئیات مالی 
کشور ســر در بیاورند. در واقع این قرارداد نوعی خودتحریمی 
را ایجاد می کند و در هفته اول شــروع کار مجلس در مهرماه، 
ان شاء الله واکنش خوبی به آن صورت می گیرد، چراکه این یک 
قرارداد مهم بین المللی است که حتماً باید در مجلس تصویب 
شــود و اگر وزیری این کار را بدون اطلاع مجلس بدین شکل 
انجام داده باشــد، باید تا استیضاح وی پیش رفت یا وزیری در 
دولت، کار خود را درســت انجام می دهد و مجلس باید هم نوا 
کمک کند یا اشتباه انجام می دهد و باید مجلس برخورد کند.

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی تشریح 
کرد: یکی از معضلات جدی در کشور بحث زمین خواری است 
و تا به حال باندهای متعددی در کشور دستگیر شده اند. ترکیب 
مثلثی از برخی از افراد در سازمان ثبت، ادارات شهری و دلال ها 
زمین ها را بالا می کشــیدند و اخیراً به کوه خواری نیز کشیده و 

حتی رهبر معظم انقلاب نیز در این باره واکنش نشان دادند.
نماینــده مردم قم در مجلس شــورای اســلامی به آزادی 
جیسیون رضائیان در مقابل دریافت پول از آمریکا اشاره کرد و 
گفــت: ما در پرونده ای از آمریکایی ها مبلغ یک میلیارد و 700 
میلیون دلار می خواســتیم و آنها نمی دادند تا به دســتگیری 
جیسیون رضائیان رسیدیم و آمریکایی ها گفتند که این پول را 
در صورتی می دهیم که این شخص را آزاد کنید و ما هم گفتیم 
این پول باید نقد بیاید و ما به شــما اعتماد نداریم که توســط 
یک هواپیمای آمریکایی به ایران آمد و بعد ما این جاسوس را 

آزاد کردیم.
ذوالنور افزود: اکنون ما برای انتقال پول دچار مشکل هستیم، 
چراکه پول از یک بانک آزاد می شــود و به یک بانک در امارات 
می رســد اما بعد از 20 دقیقه دوباره تحریم می شود، پس باید 

برای انتقال پول از راه های خاصی استفاده کنیم.

حجت الاسلام  ذوالنور در جمع مردم قم مطرح کرد
تعطیلی 6۰ درصد صنایع 
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